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Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr 2.2025 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 13 maja 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 13 maja 2025 o godz. 14:45, a zakończono o godz. 14:58 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 radnych. 

Obecni: 
1. Joanna Arczewska 
2. Monika Operacz 
3. Jolanta Ożdżyńska 
4. Darek Różalski. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Darek Różalski otworzył posiedzenie 
Komisji i stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. 
 
W posiedzeniu brało udział 4 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1 i przeszedł do procedowania punktu 2. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Darek Różalski poinformował, że porządek obrad zawiera 
7 punktów i poprosił o jego przyjęcie poprzez głosowanie. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1.2025 z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

4. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Kunów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

6. Wolne wnioski i informacje.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia proponowanego porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Joanna Arczewska, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym, jednomyślnie zaakceptowała 
porządek obrad. 

Porządek posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 09.05.2025 r. stanowi załącznik 
Nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2 i przeszedł do procedowania punktu 3. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1.2025 z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

Przewodniczący Komisji Darek Różalski poinformował, że treść przedmiotowego 
protokołu została udostępniona na tablety w systemie e-Sesja i poddał pod głosowanie 
przedmiotowy dokument.  

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 1.2025 z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Joanna Arczewska, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła protokół 
z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r. 

 
Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej Nr: Or.0012.2.2025-2029.  

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3 i przeszedł do procedowania punktu 4. 

4. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Kunów. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Darek Różalski zwrócił się do 
pracowników urzędu o omówienie przedmiotu procedowanej skargi. 

Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że przedmiotem skargi jest 
początkowa odmowa wydania zaświadczenia w celu sprzedaży nieruchomości dla skarżącej, 
która jest jednocześnie dłużnikiem Gminy, a wyzbycie się majątku osobistego mogłoby 
skutkować brakiem możliwości egzekwowania należności. Ponadto do Sądu Okręgowego 
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w  Kielcach został złożony wniosek o zabezpieczenie majątku oraz zostało złożone 
oświadczenie przez dłużnika zobowiązujące do wpłaty należności w przypadku sprzedaży 
nieruchomości i wpłaceniu znacznej części należności. Przedmiotowa dokumentacja została 
wydana skarżącej. Dodatkowo Radca Prawny Ewelina Płatek-Kosior nadmieniła, że podjęte 
działania miały na celu zabezpieczenie interesu gminy, zgodnie z art. 44 pkt 1 ustawy 
o finansach publicznych i zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną. 

Radna Monika Operacz zapytała czy zgodnie ze statutem Miasta i Gminy Kunów, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrując skargę musi przeprowadzić postępowanie wyjaśniające 
oraz czy dokumenty jakie Komisja otrzymała do systemu e-Sesja są wystarczające do 
rozpatrzenia sprawy.  

Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że dokumentacja źródłowa dotycząca 
sprawy może zostać udostępniona radnym w celu zapoznania się z przebiegiem postępowania, 
jednak nie jest to wymagane. Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior nadmieniła, że 
postępowanie jakie jest prowadzone w sprawie skarżącej jest postępowaniem szczególnym, 
zgodnie z Kodeksem Postępowania Administracyjnego, a Radni mogą żądać dodatkowych 
wyjaśnień, lecz jest to postępowanie ograniczone, bazujące na podstawie dokumentacji jaka 
jest w posiadaniu urzędu. Do kompetencji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Kunowie, w przedmiotowym zakresie należy ocena podjętych działań przez organ. Ponadto 
Radca nadmieniła, że nadal toczy się postępowanie sądowe, którego stroną jest skarżąca, 
dotyczące ustalania wysokości wyrządzonej szkody, która jeszcze nie została ostatecznie 
ustalona ze względu na brak zakończenia postępowania, a Gmina Kunów podjęła już działania, 
które skutkowały odzyskaniem znacznej części należności. Dodatkowo Radca prawny 
poinformowała, że postępowanie sądowe zostało wyłączone z jawności rozpoznawania 
sprawy, co wiąże się z ograniczeniem dostępu do dokumentacji. Materiały, które były możliwe 
do udostępnienia zostały radzie przedstawione w celu nienaruszenia zasady wyłączenia 
jawności postępowania.  

Radna Donata Zębala zapytała, czy była możliwość wydania zaświadczenia skarżącej po 
podpisaniu przez nią oświadczenia zobowiązującego ją do wpłaty należności, w celu uniknięcia 
utraty klienta. 

Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że były już prowadzone działania, 
w których skarżąca podpisywała dobrowolne zobowiązania, lecz ich nie dokonywała, co miało 
wpływ na obecną decyzję. Radca prawny dodała, że po odmowie wydania zaświadczenia 
wierzycielka wpłaciła na rzecz zadłużenia kwotę 100 000 zł.  

Radny Grzegorz Wanat zapytał czy szkoda to tylko należność główna czy należność główna 
wraz z odsetkami. 

Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że to należność główna.  
Radny Grzegorz Wanat zapytał czy gmina będzie występować o odszkodowanie. 
Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że nadal trwa postępowanie sądowe, 

którego jawność jest wyłączona i ustalanie rzeczywistej szkody, jaką poniosła Gmina Kunów.  
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Darek Różalski zapytał czy są jeszcze 

jakieś dodatkowe pytania. 
Radna Donata Zębala zapytała, gdzie są księgowane wpłaty jakich dokonuje wierzycielka. 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że zostaną one wprowadzone do budżetu 

gminy uchwałą budżetową jaka zostanie przedłożona do procedowania na najbliższej sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie, gdyż wpłata została dokonana w obecnym miesiącu. 

`Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Darek Różalski zapytał obecnych na 
posiedzeniu Komisji radnych czy mają jeszcze jakieś pytania do przedstawionych wyjaśnień. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4 i przeszedł do procedowania punktu 5. 
 
Kserokopia skargi Nr 1.2025 z dnia 25.04.2025 r. wraz z pismem przewodnim stanowi załącznik 
Nr 4 do protokołu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Darek Różalski odczytał projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

rozpatrzenia skarg, uznając skargę za bezzasadną. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Jolanta Ożdżyńska, Darek Różalski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Joanna Arczewska, Monika Operacz 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym dwoma głosami za przy 
dwóch głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

Uchwała Nr 1.2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie 

stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5 i przeszedł do procedowania punktu 6. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Komisji Darek Różalski zapytał członków Komisji oraz gości 
uczestniczących w posiedzeniu czy mają jakieś pytania lub informacje do przekazania. 

Brak zgłoszeń 

Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6 i przeszedł do procedowania punktu 7. 

7. Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji Darek Różalski zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji w tym dniu. 

Płyta CD z nagraniem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 13.05.2025 r. 
stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji 

Darek Różalski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


